
Support and Documentation Notice
All information, documentation, firmware, software utilities, 
and specifications contained in this package are subject to 
change without prior notification by the manufacturer.  
To reduce the environmental impact of our products, ATEN 
documentation and software can be found online at 
http://www.aten.com/download/

 
Technical Support
www.aten.com/support

EMC Information 
FEDERAL COMMUNICATIONS COMMISSION INTERFERENCE 
STATEMENT: 
This equipment has been tested and found to comply with the limits 
for a Class A digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. 
These limits are designed to provide reasonable protection against 
harmful interference when the equipment is operated in a commercial 
environment. This equipment generates, uses, and can radiate radio 
frequency energy and, if not installed and used in accordance with 
the instruction manual, may cause harmful interference to radio 
communications. Operation of this equipment in a residential area 
is likely to cause harmful interference in which case the user will be 
required to correct the interference at his own expense. 
FCC Caution: Any changes or modifications not expressly approved by 
the party responsible for compliance could void the user's authority to 
operate this equipment. 
Warning: Operation of this equipment in a residential environment 
could cause radio interference. 

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject 
to the following two conditions:(1) this device mat not cause harmful 
interference, and(2) this device must accept any interference received, 
including interference that may cause undesired operation.

Important. Before proceeding, download the Installation and 
Operation Manual by visiting the website, www.aten.com and 
navigating to the product page. The manual includes important 
warnings, loading specifications and grounding instructions.

Scan for 
more information

이 기기는 업무용(A급) 전자파적합기기로서 판매자 또는 사용자는 이 점을 

주의하시기 바라며, 가정외의 지역에서 사용하는 것을 목적으로 합니다.

Achtung: Der Gebrauch dieses Geräts in Wohnumgebung kann 
Funkstörungen verursachen.

警告使用者：此為甲類資訊技術設備，於居住環境中使用時，可能會造
成射頻擾動，在此種情況下，使用者會被要求採取某些適當的對策。
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8/16埠PS/2-USB VGA KVM多電腦切換器



D33866
RoHS

警告使用者：此為甲類資訊技術設備，於居住環境中使用時，可能會造成射頻擾動，在此種情況下，使用者會被要求採取某些適當的對策。

KVM+ 多電腦切換器類產品

設備名稱：8埠PS/2-USB VGA KVM多電腦切換器  

Equipment name

型號（型式）：CS1308
Type designation (Type)

單元 Unit

限用物質及其化學符號

Restricted substances and its chemical symbols

鉛 Lead
(Pb)

汞 Mercury
(Hg)

鎘 Cadmium
(Cd)

六價鉻
Hexavalent 
chromium

(Cr+6)

多溴聯苯
Polybrominated 

biphenyls
(PBB)

多溴二苯醚
Polybrominated 
diphenyl ethers 

(PBDE)

電纜線 Cable － ○ ○ ○ ○ ○

印刷電路部件 PCBA － ○ ○ ○ ○ ○

塑膠 / 其他部件 Plastic / Other parts ○ ○ ○ ○ ○ ○

金屬部件 Metal parts － ○ ○ ○ ○ ○

備考 1.〝超出 0.1 wt %〞及〝超出 0.01 wt %〞係指限用物質之百分比含量超出百分比含量基準值。

 Note 1：“Exceeding 0.1 wt %” and “exceeding 0.01 wt %” indicate that the percentage content of the restricted substance exceeds the reference percentage value  
                 of presence condition.

備考 2.〝○〞係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。

 Note 2：“○” indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage of reference value of presence.

備考 3.〝－〞係指該項限用物質為排除項目。

 Note 3：The “−” indicates that the restricted substance corresponds to the exemption.

– 最大操作環境溫度：50 ℃
– 最大額定電壓：DC 5.3V

製造商：宏正自動科技股份有限公司
地址：新北市汐止區大同路二段 125 號三樓




